
Valg-presentasjon 2020 

 

Hei. Nå er det slik at vi som er på valg er blitt bedt om å lage en liten presentasjon om 

oss selv,så får jeg håpe at det blir informativt nok i forkant av valget 2020. 

 

Jeg heter Espen Aasland,47 år født og oppvokst på Bryne hvor jeg fortsatt bor. 

Samboer og med en voksen gutt. Byggmester av yrke. 

 

Når det kommer til hund er den kortfattede historien sånn noenlunde som følger. 

Vokste opp med Schaefer og St Bernard,kjøpte så min første hund som 18 åring-en 

branne av en St Bernard. Hadde denne i ca 10 år før helsen takket for seg. Så ble det 

videre Leonberger og Pyreneer, før vi endte opp med de hundene vi driver med idag 

Newfoundlandshund og Japansk Spisshund. På Newfoundlandshundene har vi 

desverre hatt noen skjær i sjøen men forhåpningene er i alle tilfeller første kull i år,vi 

har  nå 3 stk hjemme og en på deleie. På de Japanske har vi hatt flere kull og har pr 

nå 4 hjemme og noen til hos forverter. 

 

Motivasjonen og tankene bak det å eventuelt gå inn i Newfoundlandshund klubbens 

styre,er først og fremst å fremme innteressen og kunnskapen om denne fantastiske 

hunden,men også for å bidra i den dugnaden som kreves for å holde hjulene igang i 

klubben. Tenker at det også er greit å få spredt styret litt geografisk. 

 

Noen har kanskje dratt kjensel på navnet allerede all den tid jeg har sittet som Leder i 

klubben tidligere,har også vært kontaktledd for Rogaland. Ellers kommer 

hundeklubb-relatert kompetanse fra Norsk Japansk Spisshund Klubb der jeg sitter 

som Leder,sitter også i utstillingskomiteen til Sør Rogaland Brukshundklubb. Er også 

autorisert Ringsekretær og jobber med det innimellom andre oppgaver. 

 

Godt valg. 

Mvh Espen Aasland 

 

 


